

Referat af bestyrelsesmøde

22. september 2025 kl. 19.00-21.00

Deltagere: Mads, Morten, Rasmus, Robin, Jens, Jette, Vibeke
Thomas, Søren, Sanne og Linette
Afbud: Stine-Helene, Kenneth og Oliver
Referent: Linette



Dagsorden

1. Velkommen
2. Nyt fra de unge
Det blev drøftet om Klanen får tilstrækkeligt med informationer om diverse løb. Rasmus fortalte, at de ca. hver anden måned mødes med klaner fra andre grupper. Pt. holder de Kolle-Kolle og vildmarksbadet er tæt på at være færdigt.
3. Nyt fra gruppeledelsen
Der er et større optage i alle grene, særligt blandt familie-, mikro og mingrenene.
Ny gruppetur er planlagt den 8.-10. maj 2026.
Thomas gav et referat fra seneste ledermøde: juniorlederne ønsker at stoppe til næste sommer efter SL26. Tambour skal spille med alle grenene. Museet har været på museumskonference. Den 10. december er der afslutning og sidste ledermøde i år.
I forhold til SL26 foreslog Morten, at der bliver lavet en kort film af ca 15 min varighed til forældrene.
4. Nyt fra formanden
Dato for kommende grupperådsmøde blev drøftet og den 23. februar 2026 blev valgt.
På bestyrelsesmødet i november skal vi finde datoer for møderne i 2026 samt opstilling til grupperådsmødet.
Der blev efterspurgt en status på udviklingsplanen.
Linette fortalte, at der er styr på receptionen og arbejdsdagen den 28. september. Bestyrelsen bad om, at byrådet også blev inviteret til receptionen og at Lokalavisen blev orienteret om arrangementet.
Den 30. september er der en onlineartikel i Lokalavisen om receptionen.
Endelig blev en medlemssag drøftet.
5. Indretning af stuehusets 1. salen v. gruppelederne
Siden sidste bestyrelsesmøde er kommunen blevet færdig med renoveringen af 1. salen.
Lys, borde og stole er sat op. Stolene er købt billigt og der er brugt ca. 2.500.- af budgettet på 25.000.-

I forhold til indretningen har lederne ikke truffet en beslutning, da indretningsudvalget ikke er færdigt endnu.

Thomas gengav de forskellige input til indretningen, som er blevet indsamlet hen over sommeren og bad om gode råd til en beslutningsproces.

Rundt om bordet var der ingen tvivl om, at der er mange ønsker til indretningen.

Efter en drøftelse blev det besluttet, at i stedet for kun at lave en indretningsplan for 1. salen, skal der i stedet laves en helhedsplan for hele Maglevad, så vi får udnyttet alle rum mere optimalt. Gruppelederne og lederne vil arbejde videre hermed.

6. Budgetopfølgning pr. 31. august 2026 v. Vibeke

Vibeke gennemgik budgetopfølgningen:

På indtægtssiden er der modtaget 325.000 kr. ud af de budgetterede forventede indtægter på 429.000.-

På udgiftssiden er der brugt 397.000 kr. ud af udgiftsbudgettet på 545.000.-

Kassetrækket ser dermed ud til at blive meget mindre end budgetlagt.

Vi skal huske, at SL26 bliver dyr.

7. Orientering om evaluering og indgåelse af ny aftale med Naturspilopperne v. Linette

Der har været en konstruktiv evaluering og en ny kontrakt er indgået og som løber til næste sommer. Det er aftalt, at Naturspilopperne køber kaffe og toiletpapir for 500.- som betaling for brænde og andre forbrugsvarer.

8. Evt.

Morten fortalte, at Museet har lavet en årsberetning, som blev tilsendt bestyrelsen.

I oktober 2026 fylder gruppen 70 år, og det skal fejres.

Jette kunne fortælle, at der er styr på julemarkedet.